
Referat af bestyrelsesmøde 13. september 2016 for Grundejerforeningen 
Stagebjergparken 
 
Til stede: Jesper Ladegaard (grummegonhild@hotmail.com ), Pia Ravnmark 
(ravnmark@stofanet.dk ), René Christensen (mejeri.rene@gmail.com ), Poul V. Mikkelsen 
(pvm1975@gmail.com ) og Anders V. Bock (andersbock.ab@gmail.com og 20 29 43 80) 
 
Referent: Anders V. Bock 
 

Dagsorden   Referat 

1  Godkendelse af dagsorden. 
Referat fra generalforsamling d.25. 
august 2016 godkendes og 
underskrives. 

Godkendt dagsorden til 
mødet.  
Godkendt og underskrevet 
referat fra 
generalforsamlingen.  

2  Præsentationsrunde  Præsentationsrunde 
foretaget.  

3  Konstituering af ny bestyrelse   Formand: Anders V. Bock 
Næstformand: René 
Christensen 
Kasserer: Jesper Ladegaard 
Sekretær: Pia Ravnmark 

4  Fordeling af opgaver/ansvarsområder 
 

Grønne områder og vejene: 
Pia og René   
Snerydning: René 
Legepladser:Poul 
Facebook og hjemmeside: 
Anders 
Anders og Jesper kontakter 
Kim, som står for 
hjemmesiden.  

5  Tilbagemeldinger siden sidst: 
a. Skattesag? 
b. Nye grunde? 

a. Jesper siger intet nyt. 
b. Intet nyt.  

6  Regnskab. Status  Jesper undersøger 
mulighederne for en ekstra 
konto. Punkt til næste møde.  

7  Skal der fra i dag bevilges kr.100 
til den, der afholder mødet? 

Det er besluttet at der skal 
bevilges 100 kr til det 
bestyrelsesmedlem der 
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afholder mødet. Det 
forsøges at flytte mødet 
rundt blandt bestyrelsen.  

8  Tiltag i forbindelse med en evt. 
flytning af generalforsamling og 
regnskabsperiode? 

Bestyrelsen har undersøgt, 
og har besluttet ikke at 
ændre noget før muligvis 
ved generalforsamlingen i 
2017. Mulighed for at have 
generalforsamling i start 
september i stedet for slut 
august undersøges ligeledes.  

9  Undersøge priser på skiltning vedr. 
hundelorteposer? 

Bestyrelsen har drøftet 
sagen og gør ikke yderligere 
ved det.  

10  Undersøge hækkes størrelse ved 
udkørsel fra stamvejen? 

Bestyrelsen afventer 
kommunens tiltag ved vejen 
inden der gøres mere.  

11  Eventuelt  Ikke noget til eventuelt.  

12  Næste møde afholdes:   16/112016 hos Anders V. 
Bock, nr. 95, kl. 19.30 

 
 


